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Θέμα : Άμεσες ενέργειες για να εκδοθεί η Κ.Υ.Α. για τον καθορισμό των όρων, των 
προϋποθέσεων και των  διαδικασιών για την εφαρμογή του άρθρου 123 του Ν. 4674/2020, όπως 
τροποποιήθηκε και ισχύει». 
 
Με την γενικό  αριθμ. 213 και ειδικό 36 από 04.03.2020 τροπολογία που καταθέσαμε ως Κίνημα 
Αλλαγής, η οποία έγινε αποδεκτή και ενσωματώθηκε στον Ν.4674/2020 ως άρθρο 123, 
αντιμετωπίζονται   εξολοκλήρου οι  στρεβλώσεις που δημιουργήθηκαν από την μεταβολή του 
θεσμικού πλαισίου για τη λύση δημοτικών επιχειρήσεων  και από τη δημοσίευση του νόμου, οι 
δήμοι αναλαμβάνουν μόνο την κύρια οφειλή των υπό εκκαθάριση επιχειρήσεων τους, αν έχουν 
λάβει απόφαση λύσης επιχείρησης με τις προϋποθέσεις και τις πρόνοιες του άρθρου 76 του 
ν.4443/16, εφόσον εκδοθεί η προβλεπόμενη ΚΥΑ. 
Στην συνέχεια, επειδή η προβλεπόμενη ΚΥΑ δεν εκδόθηκε εντός των τριών μηνών που οριζόταν 
στο άρθρο 123, με το άρθρο 45 του ν.4735/20  αντικαταστάθηκε το άρθρο 123, όπως ισχύει 
σήμερα και ορίζεται ότι με κοινή απόφαση των Υπουργών Εσωτερικών, Εργασίας και Οικονομικών 
θα καθορίζονται οι όροι, οι προϋποθέσεις και οι διαδικασίες για την εφαρμογή της παραπάνω 
διάταξης. Ωστόσο, ακόμη και σήμερα δεν έχει εκδοθεί η εν λόγω Κοινή Υπουργική απόφαση 
σχετικά με την ένταξη του Δήμου Μινώα Πεδιάδας στις σχετικές διατάξεις για την απαλοιφή 
προστίμων και προσαυξήσεων. 
Πρόκειται για νομοθέτηση που καλύπτει το νομοθετικό κενό που υπήρχε και δίνει ευκαιρία στους 
Ο.Τ.Α που ανάλαβαν χρέη δημοτικών επιχειρήσεων που λύνονται, να ρυθμίσουν χωρίς 
προσαυξήσεις, καταβάλλοντας μόνο την κύρια οφειλή. 
Επειδή οι Δήμοι περιμένουν την κοινή Υπουργική απόφαση για να ρυθμίσουν τις οφειλές τους και 
ο Δήμος Μινώα Πεδιάδας σας έχει στείλει και σχετική επιστολή. 
 
Ερωτάσθε  κ.κ Υπουργοί: 
 
Για ποιο λόγο δεν εκδοθεί ακόμη η Κοινή Υπουργική Απόφαση για  την εφαρμογή του άρθρου 123 
του Ν. 4674/2020, όπως ισχύει για τον Δήμο Μινώα Πεδιάδας; 
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